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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BRAŠĆINE-PULAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/08-14/13 
URBROJ:  2170/01-09-10-08-1 
Rijeka,  21.10. 2008 
                                    

 
  

 
  

 
ZAPISNIK 

S 11. SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
 

11 sjednica VMO Brašćine-Pulac održana je 20.10.2008. (ponedjeljak) s početkom u 19,30 sati u 
prostorijama MO Brašćine-Pulac, Volčićev trg br.2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Josip Rupčić, predsjednik VMO 
- Ksenija Marojević Velčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Petar Dragičević, član VMO- opravdano odsutan 
- Zlatko Vosilla,član VMO 
- Ivica Šćiran,član VMO 
- Ivana Prpić, tajnik MO 
 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
1. USVAJANJE ZAPISNIKA S 10. SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

- 2.   IZRADA PROGRAMA RADA ZA 2009. GODINU  
- 3.   DOGOVOR VEZAN ZA OVOGODIŠNJI DOČEK SVETOG NIKOLE 
- 4.    USVAJANJE REBALANSA FINANCIJSKOG PLANA 
- 5.  DAVANJE SUGLASNOSTI ILI EVENTUALNE PRIMJEDBE PRIJE USVAJANJA PLANA 

PRIORITETA ZA 2009. GODINU 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Zapisnik s 10. sjednice VMO Brašćine-Pulac jednoglasno je usvojen. 
 
 
AD 2 
Predsjednik upoznao vijećnike sa odobrenim sredstvima od Odjela za poduzetništvo, Odjela za 
sport te dao vijećnicima da svojim prijedlozima zaokružimo Program rada Vijeća za 2009. godinu 
prijedloge plana rada Vijeća MO  za 2009. godinu.  
Vijeće jednoglasno prihvatilo uz dva programa uz sufinanciranje stave za 2009  u program 
Dane Mjesnog odbora i Doček Svetog Nikole. (u prilogu)  
  
 
AD 3 
Predsjednik upoznao vijećnike sa brzo dolazećim programom dočeka Svetog Nikole, uz 
obrazloženje tajnice  da je dobila ponudu od Udruge Kalvarija koja je ove godine podigla cijenu 
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predstave.  

- Vijeće jednoglasno zaključilo da se krene sa popisom djece, tajnica zadužena za izradu 
plakata, koje je potrebno polijepiti po terenu. Takoñer je tajnica zadužena da staviti na 
web stranicu MO obavijest za prijavu djece. Predsjednik zadužen da iznañe i druge 
mogućnosti po pitanju predstave.  

 
AD 4 
Predsjednik upoznao vijećnike sa rebalansom financijskog plana (u prilogu) 
Vijeće jednoglasno prihvatilo rebalans. 

 
 
AD 4 
Predsjednik upoznao vijećnike sa prijedlogom prioriteta za 2009. godinu , te sam konstatirao da 
sredstva pod stavkom 4. tehnička priprema za ureñenje dječjeg igrališta u ulici Lukovići je 
prevelika i da to treba provjeriti kod gña. Parac i Bagić 
Zaključak vijeća je da predsjednik provjeri navedeni stavak i nakon tog će dati suglasnost  

 
 
 
Sjednica je završila u 21,30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

Ivana Prpić Josip Rupčić 
 
 
 

 

 
 
 
 

         
                                                  


